
Format agenderingsverzoeken Voorbereidende bijeenkomsten 

T.b.v. inzicht Agendacommissie in doel en reden agenderingsverzoeken fracties.  

 

Onderwerp  

 

Toekomst van het busvervoer 

Aanvrager / fractie 

 

CDA Eindhoven (Marianne Buenen) 

Voorkeursdatum  

Licht toe waarom dit de 

voorkeursdatum is en wat het 

gevolg is van later inplannen. 

 

De voorbereiding op 30 januari 19.30 uur 

Waarom 

Reden agenderingsverzoek 

 

De aanleiding voor dit agenderingsverzoek is: 

 

Recent is de nieuwe dienstregeling van het busvervoer 

ingegaan. Daarin zijn veel busritten geschrapt, met name 

’s avonds en in het weekend. De bus naar Gijzenrooi is 

zelfs helemaal geschrapt. Dit heeft tot veel 

ontevredenheid geleid bij reizigers. 

 

Ook op de middellange termijn staat het busvervoer 

onder druk. Verwacht wordt dat er tot 2028 weinig 

verandert omdat tot die periode de huidige concessie 

met de Provincie loopt. 

 

En dat terwijl we in Eindhoven en in de regio gekozen 

hebben voor een mobiliteitstransitie, die vooral is gericht 

om mensen te verleiden het autogebruik te minderen en 

te kiezen voor een alternatief vervoermiddel. Het 

busvervoer speelt hier een belangrijk rol in. Het beleid 

van de gemeente houdt de komende jaren rekening met 

een grote relatieve OV-groei (uit Deelrapportage 

Mobiliteit Ontwikkelperspectief). Hierop worden keuzes 

gebaseerd rondom wonen, voorzieningen en mobiliteit. 

Daarnaast is een deel van de inwoners afhankelijk van 

het busvervoer.  

 

We realiseren ons dat het busvervoer niet een 

bevoegdheid is van de gemeente Eindhoven, maar 

voornamelijk van de provincie (en Hermes). Desondanks 

maken wij (met de inwoners) ons zorgen over het 

busvervoer op de korte en lange termijn in onze stad. 

 

Doel 

Wat wilt u bereiken? 

 

Met de voorbereidende bijeenkomst wil de fractie van het 

CDA Eindhoven bereiken dat we inzicht krijgen in: 

- Hoe het busvervoer er nu voor staat; 

- Welke keuzes zijn gemaakt met betrekking tot de 

huidige dienstregeling; 

- Wat de verwachting is van het busvervoer voor 

de middellange termijn; 



- Wat de huidige inzet is van de gemeente 

Eindhoven om het busvervoer te versterken; 

- Aan welke knoppen de gemeenteraad nog meer 

kan draaien om het busvervoer te versterken, 

zowel op de korte als op de middellange termijn; 

- Wat de impact is van het huidige busvervoer op 

gemaakte keuzes rondom wonen, voorzieningen 

en mobiliteit.     

  

Met dit inzicht kan vervolgens een inhoudelijk debat 

gevoerd worden.  

 

Opzet 

Bijvoorbeeld: Informeren, 

Debat, Werkbezoek, Interactief 

 

Let hierbij op: 

- Contact met de stad 

Inwoners of organisaties die 

actief zijn in de stad 

betrekken en/of een 

werkbezoek. 

 

- Politieke opvolging 

Is er relatie met een 

raadsvoorstel, een RIB of 

ander raadsdocument. Of 

bent u voornemens dit 

binnenkort te agenderen 

voor een Meningsvorming of 

via een vrije motie? 

 

Tijdens de voorbereidende bijeenkomst willen we 

medewerkers van de gemeente, de Provincie en Hermes 

uitnodigen om ons te informeren over de huidige stand 

van zaken én toekomst omtrent het busvervoer. 

Daarnaast dient er de mogelijkheid voor inspraak te zijn 

voor bijvoorbeeld het Reizigersoverleg Brabant of 

bewonersorganisaties. 

 

Verder willen we dat we in de gelegenheid worden 

gesteld om vragen te stellen aan de verschillende 

partijen. 

 

De politieke opvolging bestaat uit een meningsvormende 

avond, waarop dit onderwerp geagendeerd wordt. 

Uiteraard dienen we richting inwoners duidelijk aan te 

geven dat het busvervoer niet onder de 

verantwoordelijkheid van de gemeente valt, zodat er  

geen verwachtingen worden gewekt die niet haalbaar 

zijn. 

Sprekers/genodigden 

Worden er 

externen/deskundigen 

betrokken en/of uitgenodigd? 

 

We willen medewerkers van de gemeente, de Provincie 

en Hermes uitnodigen. 

Tijd 

Standaard = 1 uur 

Langere tijdsduur nodig? 

Motiveer hier waarom. 

 

1,5 uur 

Locatie 

Kan de bijeenkomst buiten het 

stadhuis plaatsvinden? 

Kan, maar in het stadhuis lijkt ons prima.  

 

 


